



Protokoll styrelsemöte

Svalövs Brukshundklubb

2026-03-10

En klubb för aktiva hundägare

Närvarande: [REDACTED], Anette Jarl, Michael Lantz, Jonas Lundin, Josefin Berglund, Jörgen Ekdahl, Carina Persson, Eva Malmeskog (kom ca 18.30 och Carina Albihn (var med till ca 19.00)

§ 1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppet

§ 2. Dagordningen godkänns

Dagordningen godkändes

§ 3. Val av sekreterare

Carina Persson väljs till sekreterare

§ 4. Val av justerare

Anette Jarl väljs till justerare

§ 5. Föregående protokoll

Läses igenom av ordföranden

§ 6. Ekonomiskrapport

Anette går igenom ekonomin, och vi har i dagsläget 323 medlemmar

§ 7. Övriga rapporter och skrivelse

Inget speciellt att rapportera om i nuläget

§ 8. HUG

Beslutades om att bjuda in HUG till nästa styrelsemöte och därefter en gång i kvartalet

§ 9. Stug Kommittén

Handlingsplanen om det händer något på klubben som man själv inte kan åtgärda, att kontakta styrelsen



§10 Övrigt

- Nästa städdag på klubben blir 2026-05-05 kl 17.00
- Läsa igenom och uppdatera vår arbetsordning och trivselreglerna
- Punkter man vill ha med till nästkommande styrelsemöte ska vara inlämnade senast 14 dagar innan nästkommande möte
- Anette meddelar att betalningsmetod stripe är näst intill klart för att börja användas
- Subvention av kurspris för medlem har fastställts sedan tidigare med 25% för medlemmar som är 67 år och äldre, och 40% för ungdomar upp till 20 år.
- Jörgen Ekdahl kollar upp om hjärtstartaren kan sitta ute på handikapp toaletten. Det ska även erbjudas instruktörer en "kurs" i hur hjärtstartaren fungerar inklusive HLR
- [redacted] åtar sig att inhandla en brandvarnare till klubbstugan
- "Gräsklipparen" frågade om vi ville ha gräset vid staketet bortklippt nu, men vi beslutade om att det kunde vänta, eller att vi gör det själva
- Stug gruppen ska titta över och komma med förslag som behövs göras till städdagen, bl.a. "vattenkista" för värmepumpens vatten avrinning, kolla och ev byta värmesladden till vattnet i köket.
- Förslag diskuterades om att enskild medlem ska kunna ansöka om kod in till stugan. Koden kommer i så fall att gälla kvartalsvis (jan-mars, april-juni osv.). Detta ska ske under en provperiod t.ex. året ut. Beslut tas när kodlåset fungerar tillfredsställande.
- Michael Lantz ska kolla och omstarta kodlås för att se om det kan hjälpa
- Josefin berättade från mötet med distriktet, att man kan ansöka från distriktet om subventioner för ungdomar, och att vi måste skicka in till distriktet, (deras Infogrupp) vilka personer som sitter i vår styrelse och distriktsombud för 2026.
- Byatassar kommer att ha försäljning uppe på klubben i samband med vår rallylydnadstävling den 2026-05-17
- Ny kod till grinden kommer gälla fr.o.m. 260330. Meddelas i medlemsinfo som kommer gå ut via mejl till samtliga medlemmar i god tid innan den 30:e.
- Lena R meddelar att hon köpt in en ny räfsa och en ny sekator

§11 Mötet avslutas

Ordföranden förklarar mötet avslutat och tackar för visat intresse

.....
Ordförande [redacted]

.....
Sekreterare Carina Persson

.....
Justerare Anette jarl